
Verstandig ornqaan met lnspraak en Participatie 

De raad, bijeen op 6 en 8 november 2018, gehoord de beraadslagingen, 

Overweegt: 

• dat een vooraf duidelijk, doordacht en ingekaderd proces voor inspraak de participatie 
van inwoners kan bevorderen; 

• dat echter omgekeerd een siecht doordacht proces juist alleen maar afbreuk doet aan 
het toch al braze vertrouwen van Rijswijkse inwoners in de politiek; 

• dat door diverse fracties is uitgesproken dat rond het Collegewerkprogramma zonder 
overleg met de raad vlak na de verkiezingen een duur en onbestemd inspraaktraject 
is opgezet, dat niets concreets heeft opgeleverd als het gaat om burgerparticipatie; 

• dat enerzijds - ook door coalitiepartijen - wordt erkend dat hieruit lessen moeten 
worden getrokken; 

• dat anderzijds het college desgevraagd tot op heden niet aangeeft welke lessen zij 
daaruit trekt. 

Spreekt zieh uit: 

dater géén nieuwe participatietrajecten, experimenten, stads bijeenkomsten etc. etc. (zoals 
overvloedig aangekondigd in de begroting) worden gestart, vóórdat in de raad kaders voor 
participatie zijn vastgesteld zo mogelijk op voorstel van de werkgroep Bestuurlijke 
Vernieuwing, waarbij een grondige evaluatie plaatsvindt van de initiatieven tot nu toe, 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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